
    

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis z jednání 

 
Pro Protidrogová komise Rady HMP 

Přítomni 

PhDr. Ivan Douda, Mgr. Nina Janyšková, Ing. Ivo Kačaba, doc. MUDr. PhDr. Kamil 
Kalina, CSc., MUDr. Hana Karbanová, Mgr. Sylva Majtnerová Kolářová, doc. PhDr. 
Michal Miovský, Ph.D., Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Jolana Polzová, PaedDr. 
Martina Richterová Těmínová, Mgr. Tomáš Řezník, MUDr. Běla Studničková 

Omluveni Mgr. Ivan Kabický, MUDr. Pavel Bém, Mgr. Jindřich Vobořil 

Věc 
Zápis z 1. jednání Protidrogové komise Rady HMP, které se konalo dne 
12. 3. 2012 v zasedací místnosti č. 135 Nové radnice, Praha 1, Mariánské nám. 2, 
od 15 hodin. 

Zpracoval MUDr. Alena Weberová Počet stran 6  Datum 13. 3. 2012 

 

  

Jednání zahájila v 15.05 z důvodu pracovního zaneprázdnění a na základě pověření předsedy komise 
Mgr. I. Kabického protidrogová koordinátorka Mgr. Nina Janyšková, přítomno 11 členů, komise je 
schopna usnášet se.  
Přítomní viz prezenční listina, která je součástí zápisu. 
 
Program jednání: 
1. Jmenování členů PK RHMP 
2. Jednací řád PK RHMP 
3. Termíny jednání PK RHMP v roce 2012 
4. Zprávy o projektech podpořených z HMP v roce 2011  
5. Sekce při PK RHMP 
6. Konference, semináře a vzdělávání PK MČ 
7. Dotační řízení „Zdravé město Praha 2012“  
8. Aktuální informace 
 
ad 1., 2. Jmenování členů komise, jednací řád 

Mgr. Janyšková seznámila přítomné s tím, že Rada HMP usnesením č. 92 ze dne 31. 1. 2012 a č. 203 ze 
dne 28. 2. 2012 jmenovala komisi v novém složení.  

Představila nové členy Protidrogové komise Rady HMP (dále jen PK RHMP), kterými jsou: 

MUDr. Hana Karbanová, lékařka Psychiatrické léčebny Bohnice, pavilon 31 (příjmové oddělení pro 
muže léčící se ze závislosti na návykových látkách); 

Mgr. Jolana Polzová, vedoucí Pražského centra primární prevence; 

Doc. PhDr. Michal Miovský, Ph.D., přednosta Kliniky adiktologie (1. LF Univerzity Karlovy v Praze 
a Všeobecná fakultní nemocnice v Praze). 

Stávající členové se představili sami. Jmenovací dekrety budou všem předány při příštím jednání. 

Členové komise obdrželi jednací řád komisí schválený usnesením č. 1383 Rady HMP ze dne 
14. 11. 2000. 
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ad 3. Termíny jednání PK RHMP v roce 2012 

Jednacím dnem je navrženo pondělí, začátek je posunut na 15 hodin (změny oproti harmonogramu 
budou včas oznámeny) v budově Nové radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1, 1. patro, místnost č. 135. 
Operativní jednání svolává na pokyn předsedy PK RHMP tajemnice komise 

Termíny jsou stanoveny s ohledem na již známé termíny konferencí a seminářů, kterých se většina členů 
zúčastňuje – viz tabulka. 
 

I. pololetí II. pololetí 
 9. 7. 2012 
 13. 8. 2012 

12. 3. 2012 10. 9. 2012 
16. 4. 2012 8. 10. 2012 
21. 5. 2012 12. 11. 2012 
11. 6. 2012 10. 12. 2012 

Schválení termínů jednání PK RHMP bez námitek. 

Hlasování ve 15.12 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 11 členů. 

ad 4. Zprávy o projektech podpořených z HMP v roce 2011 

Mgr. Janyšková uvedla, že finanční prostředky byly poskytnuty ve dvou kolech. Termín vyúčtování 
dotací byl stanoven na 31. 1. 2012, všechna vyúčtování i závěrečné zprávy byly podány v termínu.  

Vráceno bylo 0 Kč. 

Statistika služeb HR je zpracována a bude rozeslána členům se zápisem. 

ad 5. Sekce při PK RHMP 

Stejně jako v předchozím období je navrženo zřídit 4 sekce při PK RHMP: 

Sekce primární prevence – vedoucí Mgr. J. Polzová 
Sekce Harm Reduction (HR) – vedoucí PaedDr. M. Richterová Těmínová 
Sekce léčby – Mgr. S. Majtnerová Kolářová 
Sekce radních – Mgr. O. Počarovský 

V diskusi Mgr. Počarovský připomněl, že jednání sekce radních jsou často místo radních přítomni pouze 
koordinátoři, a tak je dopad odborných výstupů PK RHMP na politiku městských částí problematický. 

Usnesení: 

PK RHMP souhlasí se vznikem 4 sekcí a jejich vedoucími.  

Hlasování ve 15.20 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 9 členů, proti žádný člen, zdrželi se 
2 členové. 

Úkol: 
Vedoucí sekcí navrhnou a oznámí  do pátku 16. 3. 2012 složení své sekce protidrogové koordinátorce. 

ad 6. Konference, semináře a vzdělávání PK MČ 

Mgr. Janyšková seznámila přítomné s již známými termíny pravidelných konferencí a požádala všechny, 
aby jí zasílali další informace o pořádání akcí. 

Konference Kriminalita a drogy 2012 
Občanské sdružení SANANIM pořádá další ze série konferencí věnovaných drogové problematice. 
Cílem je reflektovat téma prevence a represe kriminality spojené s drogami z pohledu tvůrců strategie 
a koncepce, kriminalistů, právníků, sociálních pracovníků a pracovníků drogových služeb. 
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Konference se uskuteční ve dnech 12. - 13. dubna 2012 v Paláci Charitas (Karlovo náměstí 5, Praha 2). 

Program konference ke dni 12. 3. 2012 bude rozeslán se zápisem 

AT konference 2012 
XVIII. ročník celostátní konference Společnosti pro návykové nemoci České lékařské společnosti Jana 
Evangelisty Purkyně proběhne v termínu od 13. do 17. 5. 2012 v prostorech Kongres Hotel Jezerka 
u Sečské přehrady 

„AntiFETfest aneb Jde to i jinak 2012“ 
je festival amatérských filmů pro školy, školská zařízení a nízkoprahové kluby, lze přihlásit obrazový 
snímek s námětem rizikového chování. Soutěž bude probíhat od ledna 2012 do června 2012, záštitu 
převzal náměstek primátora Mgr. I. Kabický, úvodní kolo proběhne na městských částech, celopražské 
s vyhlášením vítězů proběhne 20. 6. 2012 v kině Světozor. Akci zajišťuje PCPP ve spolupráci 
s městskými částmi.  
Na provozní zajištění i věcné odměny bude z kapitoly náměstka Kabického uvolněno 100 tis. Kč. 

IX. konference primární prevence rizikového chování 2012 
Termín: 3. a 4. 12. 2012 

Vzdělávání protidrogových koordinátorů městských částí považuje Mgr. Janyšková za přínosné a pro 
koordinátory motivační, předpokládá proto pokračování v tradici dvoudenního intenzivního školení. 
Bude prosazovat začlenění pravidelného odborného vzdělávání do akčních plánů protidrogové politiky 
HMP. 

ad 7. Dotační řízení „Zdravé město Praha 2012“ 
 
Mgr. Janyšková informovala přítomné o proběhlém jednání grantové komise, která je ustanovena 
společně pro oblast protidrogové politiky, sociálních služeb i zdravotnictví. Rozpočet pro oblast 
protidrogové prevence je snížen o 500 tisíc Kč, o případném navýšení se teprve jedná.  
 
Přehled rozdělení rozpočtu 05/§ 3541 - Protidrogová politika je uveden v následující tabulce: 

Položka: Rozpočet v Kč: 
I. program - pro školy a školská zařízení 4 500 000 
II. program - pro organizace 27 400 000 
                   - z toho alokováno čtyřletými smlouvami 24 320 000 
                   - doporučeno RHMP ke schválení 3 080 000 
Mimo granty (faktury, konference, semináře, výzkum, publikace aj.) 1 000 000 
MČ - plošná dotace na realizaci aktivit na místní úrovni 1 100 000 
CELKEM 34 000 000 

 
První jednání komise, které posuzovalo oblast zdravotnictví a program Zdravé město Praha 2012  
- II. pro organizace, proběhlo 8. 3. 2012. Jednání komise předcházelo 29. 2. 2012 jednání odborné 
skupiny ve složení: Mgr. Majtnerová Kolářová, MUDr. Studničková, Mgr. Řezník, Mgr. Janošková. 
Výsledkem projednání dotací je:  
1) financování na základě stávajících víceletých smluv bez navýšení; tyto smluvně vázané finanční 
prostředky již byly vyplaceny na účty poskytovatelů; 
2) nové čtyřleté smlouvy byly doporučeny uzavřít pouze pro navazující projekty a ve výši předchozího 
období; 
3) nenavazující projekty nově žádající o čtyřleté financování posuzovat jako jednoleté; 
4) důsledně zohledňovat podmínku certifikace programu.  

Rozdělení na základě jednání grantové komise je připraveno jako tisk k projednání Radou HMP. 

Dr. Richterová Těmínová vznesla dotaz, kdy budou projednávány dotace v programu I. – školy a školská 
zařízení. Je nutné uvážit, že školní rok, pro který jsou finanční prostředky také požadovány, končí 
v červnu. 
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Mgr. Janyšková sdělila, že místo školského koordinátora stále není obsazeno, organizačně je již začleněn 
do nově vzniklého oddělení prevence. Veškeré podklady k VŘ zpracovala a předložila vedení odboru. 
Školské projekty jsou posouzeny jak školními metodiky prevence, tak obvodními koordinátory. Při 
diskrepanci stanovisek posoudilo projekt ještě PCPP, které následně připravilo pracovní návrh. Prioritou 
programu je vzdělávání školních metodiků, dále jsou podporovány adaptační výjezdy v souladu 
s požadavky v metodice, besedy i semináře. 

ad 8. Aktuální informace 

• čerpání z rozpočtu pro rok 2012 
dotace pro městské části Praha 1 -  Praha 22 
K poskytování plošné dotace pro 22 městských částí (dále MČ) na realizaci jejich vlastní protidrogové 
politiky proběhla široká diskuse. V minulých letech byla pro každou MČ Praha 1 - 22 uvolněná částka  
50 tis. Kč.  Důvody pro návrh na neposkytnutí plošné dotace byly nadbytečnost, není přínosem, 
neposkytování vlastních prostředků do protidrogové prevence ze strany MČ, nezájem o problematiku ze 
strany představitelů MČ, výše částky je tak nízká, že v zásadě nic neřeší atd.  
 
Návrhy byly od nuly až po diferencovanou dotaci podle stanovených kriterií, jako např. existence 
protidrogové komise, vlastní financování MČ, počet specializovaných organizací apod. 
 
V 15.45 přišla Mgr. Majtnerová Kolářová, přítomno je 12 členů 
 
Dr. Richterová Těmínová navrhuje stanovit model k vyššímu motivování MČ pro řešení drogové 
problematiky.  
Ing. Kačaba zdůraznil, že není možné, aby MČ řešení problematiky neustále přesouvaly na HMP a samy 
neměly služby vůbec v komunitním plánování zahrnuté. 
V diskusi byla zpochybněna efektivita dotací pro MČ, spolupráci s nimi je potřeba řešit systémově. 

Mgr. Janyšková argumentovala pro zachování plošné dotace: dotace je vždy účelově vázána na 
specifickou protidrogovou prevenci, je vyjádřením spoluúčasti HMP na řešení místních problémů; 
umožňuje garantovi správného užití, tedy protidrogovému koordinátorovi, použít dotaci efektivně na 
základě znalosti místních specifik; dotace často pomáhá v monitorování oblastí, kde není pravidelná  
činnost služeb HR; dotace je často poskytována na primární prevenci na školách podle potřeb regionu.  

Zákon č. 379/2005 Sb., o opatřeních k ochraně před škodami působenými tabákovými výrobky, 
alkoholem a jinými návykovými látkami a o změně souvisejících zákonů, stanovuje povinnost krajského 
úřadu zřizovat protidrogovou komisi a krajského protidrogového koordinátora (dále KPK). Obcím 
třetího typu, v případě HMP to jsou MČ Praha 1 - 22, zákon pouze stanovuje, že „v případě potřeby 
zřizuje“. V praxi to znamená, že jsou koordinátoři na 22 MČ, ale je to většinou kumulovaná funkce. 
V každém případě se však jedná o funkční síť, která má v protidrogové politice nezpochybnitelná 
pozitiva - koordinace činností, sběr dat, výměna informací, ale i účelné využívání finančních prostředků 
MČ na protidrogovou prevenci, kdy komunikace s KPK je při rozhodování oporou. Vzdělávání 
koordinátorů organizované KPK pomáhá také v motivaci nových pracovníků.  

Přidělení plošné dotace neznamená, že není předem určené, jak budou finanční prostředky využité, a že 
jejich užití není dále sledované. Každý koordinátor má povinnost zaslat na HMP k 31. 1. každého roku 
vyúčtování, osobní dotazník, závěrečnou zprávu o realizaci protidrogové politiky na své MČ a návrh 
užití plošné dotace v dalším roce. Tyto materiály zpracovává KPK a většina je použita do výroční 
zprávy. 

Mgr. Janyšková nechce vytvářet negativní scénáře, ale v současné situaci, kdy protidrogová politika není 
pro většinu MČ prioritou, komunikace mezi HMP a MČ je často obtížná, těžko se hledají realistická 
systémová řešení problémů spojených s drogovou situací, MČ se snaží přenášet zodpovědnost za 
protidrogovou politiku jen na HMP, jako by ani nebyly jeho součástí, je ohrožení sítě zodpovědných 
pracovníků na MČ nebezpečným krokem zpět.  

Protidrogoví koordinátoři MČ deklarovali na pravidelném jednání na MHMP, že plošná dotace ve výši 
minulých let je pro ně, jejich pracovní pozici i služby na místní úrovni podstatným příspěvkem. 
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V 16.00 odešel z pracovních důvodů doc. Kalina, přítomno je 11 členů 
 
příspěvek na certifikace 
Ponechán příspěvek na certifikace do výše 30 % nákladů, který bude poskytnut na základě žádosti. 

 
práce v sekcích 
Práce v sekcích, kromě sekce radních, bude honorována jako dosud - částkou 500 Kč/hod. 

Usnesení: 

1. PK RHMP souhlasí s poskytnutím příspěvku na certifikace do výše 30 % nákladů. 

2. PK RHMP souhlasí s poskytnutím odměny za práci v sekci primární prevence, v sekci léčby 
a v sekci Harm Reduction ve výši 500 Kč/hod. 

Hlasování ve 16.12 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 10 členů, proti 0, zdržel se 1 člen. 
 

financování projektů mimo dotační řízení na návrh odborné komise  
Odborná komise navrhla financovat některé projekty podané v dotačním řízení Zdravé město Praha  
2012 finančními prostředky mimo toto řízení. Finanční prostředky budou poskytnuty na základě 
fakturace. 

 Jedná se o projekt č. 5 - AT konference 2012, Český adiktologický institut, požadována je částka 
50 tis. Kč. 

Usnesení: 

3. PK RHMP souhlasí s poskytnutím příspěvku ve výši 50 tis. Kč pro Český adiktologický institut na 
pořádání AT konference 2012.  

Hlasování ve 16.15 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 10 členů, proti 0, zdržel se 1 člen. 
 

 Dalším projektem je č. 42 - Konference PPRCH 2012 pořádaná Sdružením SCAN, nad kterou 
převzal záštitu, včetně poskytnutí prostor, primátor HMP. Požadovaná částka je 50 tis. Kč. 

Usnesení: 

4. PK RHMP souhlasí s poskytnutím příspěvku ve výši 50 tis. Kč pro Sdružením SCAN na pořádání 
Konference primární prevence rizikového chování 2012. 

Hlasování ve 16.20 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 10 členů, proti 0, zdržel se 1 člen. 
 

 Dalším projektem Sdružení SCAN je č. 43 - Časopis Adiktologie: ročník 2012, požadováno je 
rovněž 50 tis. Kč. 

Usnesení: 

5. PK RHMP souhlasí s poskytnutím příspěvku ve výši 50 tis. Kč pro Sdružením SCAN na pořádání 
Konference primární prevence rizikového chování 2012. 

Hlasování ve 16.24 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 11 členů. 
 

 Dalším projektem je Lačhe Čhave, projekt č. 45 -  Terénní práce s Vietnamci v Praze - vzdělávání 
odborníků a práce s rodiči 

Odborná skupina tento nový projekt posoudila a vzhledem k závažnosti tématu doporučuje organizaci 
zadat zpracování analýzy - zmapování situace a návrh opatření. Po zpracování záměru, na kterém se 
bude podílet sekce HR, navrhuje odborná skupina uvolnění finančních prostředků na realizaci analýzy. 
PK RHMP vyjádřila s návrhem postupu souhlas.  

• Studie Help Center: Mgr. Janyšková prezentovala kontejnerové sestavy vhodné pro využití 
protidrogových služeb. Materiály zástupcům služeb předala k případnému využití.  
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• Sanitka SANANIM: Dr. Richterová Těmínová informovala o situaci na MČ Praha 1. Povolení 
k parkování končí k 31. 3. 2012 a ÚMČ parkovací povolení neprodlouží, pokud HMP neučiní kroky 
směřující k řešení situace drogové scény v centru města. Pan starosta přitom zdůraznil, že jedním 
z důvodů, proč nebude řešit problematiku drogového trhu na Václavském náměstí, je skutečnost, že 
lokalita Vrchlického sady patří do kompetence MČ Praha 1, kdežto lokalita Václavské náměstí spadá 
(s ohledem na vlastnictví a výnosy) do kompetence HMP.  

Z dosavadního vývoje je zřejmé, že zřízení zóny Vrchlického sady bylo jediné opatření, které alespoň 
částečně snížilo zátěž a dopady koncentrace drogového trhu v prostoru Václavského náměstí. Zóna 
Vrchlického sady je zatím jedním z mála úspěšných kroků, realizovaných pro zmírnění dopadů užívání 
drog v této lokalitě.  

SANANIM zvažuje využití sanitky ke stejnému účelu, ale v jiných lokalitách HMP.  

• K-centrum Praha 5: situace se zklidnila 

• REMEDIS - Ordinace MUDr. Řeháka: Informace od protidrogového koordinátora MČ Praha 4 
o návrhu na ukončení nájemní smlouvy ze strany ÚMČ doplnila Mgr. Janyšková a Mgr. Majtnerová 
Kolářová. 

Poslední informace z jednání s protidrogovými koordinátory MČ ze dne 20. 3. je, že ÚMČ stáhl návrh 
na výpověď z nájmu pro REMEDIS. 

• Leták pro HR služby v HMP: Mgr. Majtnerová Kolářová informovala o připraveném letáku 
a požádala o příspěvek na tisk ve výši cca 2 tis. Kč.  
PK RHMP vyjádřila se žádostí souhlas. Tisk materiálu zadá Mgr. Janyšková Reprostředisku MHMP. 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 17.35 hod. 
 
 
 
 
Zapsala MUDr. Alena Weberová,  
tajemnice PK RHMP 
 
 
  ..............................................  
 Mgr. Ivan Kabický,  
 náměstek primátora, předseda PK RHMP 
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	Mgr. Janyšková seznámila přítomné s již známými termíny pravidelných konferencí a požádala všechny, aby jí zasílali další informace o pořádání akcí.
	Konference Kriminalita a drogy 2012
	Občanské sdružení SANANIM pořádá další ze série konferencí věnovaných drogové problematice. Cílem je reflektovat téma prevence a represe kriminality spojené s drogami z pohledu tvůrců strategie a koncepce, kriminalistů, právníků, sociálních pracovníků...
	Konference se uskuteční ve dnech 12. - 13. dubna 2012 v Paláci Charitas (Karlovo náměstí 5, Praha 2).
	Program konference ke dni 12. 3. 2012 bude rozeslán se zápisem
	AT konference 2012
	XVIII. ročník celostátní konference Společnosti pro návykové nemoci České lékařské společnosti Jana Evangelisty Purkyně proběhne v termínu od 13. do 17. 5. 2012 v prostorech Kongres Hotel Jezerka u Sečské přehrady
	„AntiFETfest aneb Jde to i jinak 2012“
	je festival amatérských filmů pro školy, školská zařízení a nízkoprahové kluby, lze přihlásit obrazový snímek s námětem rizikového chování. Soutěž bude probíhat od ledna 2012 do června 2012, záštitu převzal náměstek primátora Mgr. I. Kabický, úvodní k...
	Na provozní zajištění i věcné odměny bude z kapitoly náměstka Kabického uvolněno 100 tis. Kč.
	IX. konference primární prevence rizikového chování 2012
	Termín: 3. a 4. 12. 2012
	Vzdělávání protidrogových koordinátorů městských částí považuje Mgr. Janyšková za přínosné a pro koordinátory motivační, předpokládá proto pokračování v tradici dvoudenního intenzivního školení. Bude prosazovat začlenění pravidelného odborného vzděláv...
	Mgr. Janyšková informovala přítomné o proběhlém jednání grantové komise, která je ustanovena společně pro oblast protidrogové politiky, sociálních služeb i zdravotnictví. Rozpočet pro oblast protidrogové prevence je snížen o 500 tisíc Kč, o případném ...
	Přehled rozdělení rozpočtu 05/§ 3541 - Protidrogová politika je uveden v následující tabulce:
	První jednání komise, které posuzovalo oblast zdravotnictví a program Zdravé město Praha 2012  - II. pro organizace, proběhlo 8. 3. 2012. Jednání komise předcházelo 29. 2. 2012 jednání odborné skupiny ve složení: Mgr. Majtnerová Kolářová, MUDr. Studni...
	Výsledkem projednání dotací je:
	1) financování na základě stávajících víceletých smluv bez navýšení; tyto smluvně vázané finanční prostředky již byly vyplaceny na účty poskytovatelů;
	2) nové čtyřleté smlouvy byly doporučeny uzavřít pouze pro navazující projekty a ve výši předchozího období;
	3) nenavazující projekty nově žádající o čtyřleté financování posuzovat jako jednoleté;
	4) důsledně zohledňovat podmínku certifikace programu.
	Rozdělení na základě jednání grantové komise je připraveno jako tisk k projednání Radou HMP.
	Dr. Richterová Těmínová vznesla dotaz, kdy budou projednávány dotace v programu I. – školy a školská zařízení. Je nutné uvážit, že školní rok, pro který jsou finanční prostředky také požadovány, končí v červnu.
	Mgr. Janyšková sdělila, že místo školského koordinátora stále není obsazeno, organizačně je již začleněn do nově vzniklého oddělení prevence. Veškeré podklady k VŘ zpracovala a předložila vedení odboru. Školské projekty jsou posouzeny jak školními met...
	 čerpání z rozpočtu pro rok 2012
	dotace pro městské části Praha 1 -  Praha 22
	K poskytování plošné dotace pro 22 městských částí (dále MČ) na realizaci jejich vlastní protidrogové politiky proběhla široká diskuse. V minulých letech byla pro každou MČ Praha 1 - 22 uvolněná částka  50 tis. Kč.  Důvody pro návrh na neposkytnutí pl...
	Návrhy byly od nuly až po diferencovanou dotaci podle stanovených kriterií, jako např. existence protidrogové komise, vlastní financování MČ, počet specializovaných organizací apod.
	V 15.45 přišla Mgr. Majtnerová Kolářová, přítomno je 12 členů
	Dr. Richterová Těmínová navrhuje stanovit model k vyššímu motivování MČ pro řešení drogové problematiky.
	Ing. Kačaba zdůraznil, že není možné, aby MČ řešení problematiky neustále přesouvaly na HMP a samy neměly služby vůbec v komunitním plánování zahrnuté.
	V diskusi byla zpochybněna efektivita dotací pro MČ, spolupráci s nimi je potřeba řešit systémově.
	Mgr. Janyšková argumentovala pro zachování plošné dotace: dotace je vždy účelově vázána na specifickou protidrogovou prevenci, je vyjádřením spoluúčasti HMP na řešení místních problémů; umožňuje garantovi správného užití, tedy protidrogovému koordinát...
	Zákon č. 379/2005 Sb., o opatřeních k ochraně před škodami působenými tabákovými výrobky, alkoholem a jinými návykovými látkami a o změně souvisejících zákonů, stanovuje povinnost krajského úřadu zřizovat protidrogovou komisi a krajského protidrogovéh...
	Přidělení plošné dotace neznamená, že není předem určené, jak budou finanční prostředky využité, a že jejich užití není dále sledované. Každý koordinátor má povinnost zaslat na HMP k 31. 1. každého roku vyúčtování, osobní dotazník, závěrečnou zprávu o...
	Mgr. Janyšková nechce vytvářet negativní scénáře, ale v současné situaci, kdy protidrogová politika není pro většinu MČ prioritou, komunikace mezi HMP a MČ je často obtížná, těžko se hledají realistická systémová řešení problémů spojených s drogovou s...
	Protidrogoví koordinátoři MČ deklarovali na pravidelném jednání na MHMP, že plošná dotace ve výši minulých let je pro ně, jejich pracovní pozici i služby na místní úrovni podstatným příspěvkem.
	V 16.00 odešel z pracovních důvodů doc. Kalina, přítomno je 11 členů
	příspěvek na certifikace
	Ponechán příspěvek na certifikace do výše 30 % nákladů, který bude poskytnut na základě žádosti.
	práce v sekcích
	Práce v sekcích, kromě sekce radních, bude honorována jako dosud - částkou 500 Kč/hod.
	Hlasování ve 16.12 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 10 členů, proti 0, zdržel se 1 člen.
	financování projektů mimo dotační řízení na návrh odborné komise
	Odborná komise navrhla financovat některé projekty podané v dotačním řízení Zdravé město Praha  2012 finančními prostředky mimo toto řízení. Finanční prostředky budou poskytnuty na základě fakturace.
	 Jedná se o projekt č. 5 - AT konference 2012, Český adiktologický institut, požadována je částka 50 tis. Kč.
	 Dalším projektem je č. 42 - Konference PPRCH 2012 pořádaná Sdružením SCAN, nad kterou převzal záštitu, včetně poskytnutí prostor, primátor HMP. Požadovaná částka je 50 tis. Kč.
	Hlasování ve 16.20 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 10 členů, proti 0, zdržel se 1 člen.
	 Dalším projektem Sdružení SCAN je č. 43 - Časopis Adiktologie: ročník 2012, požadováno je rovněž 50 tis. Kč.
	Hlasování ve 16.24 hod., přítomno 11 členů, pro hlasovalo 11 členů.
	 Dalším projektem je Lačhe Čhave, projekt č. 45 -  Terénní práce s Vietnamci v Praze - vzdělávání odborníků a práce s rodiči
	Odborná skupina tento nový projekt posoudila a vzhledem k závažnosti tématu doporučuje organizaci zadat zpracování analýzy - zmapování situace a návrh opatření. Po zpracování záměru, na kterém se bude podílet sekce HR, navrhuje odborná skupina uvolněn...
	PK RHMP vyjádřila s návrhem postupu souhlas.
	 Studie Help Center: Mgr. Janyšková prezentovala kontejnerové sestavy vhodné pro využití protidrogových služeb. Materiály zástupcům služeb předala k případnému využití.
	 Sanitka SANANIM: Dr. Richterová Těmínová informovala o situaci na MČ Praha 1. Povolení k parkování končí k 31. 3. 2012 a ÚMČ parkovací povolení neprodlouží, pokud HMP neučiní kroky směřující k řešení situace drogové scény v centru města. Pan starost...
	Z dosavadního vývoje je zřejmé, že zřízení zóny Vrchlického sady bylo jediné opatření, které alespoň částečně snížilo zátěž a dopady koncentrace drogového trhu v prostoru Václavského náměstí. Zóna Vrchlického sady je zatím jedním z mála úspěšných krok...
	SANANIM zvažuje využití sanitky ke stejnému účelu, ale v jiných lokalitách HMP.
	 K-centrum Praha 5: situace se zklidnila
	 REMEDIS - Ordinace MUDr. Řeháka: Informace od protidrogového koordinátora MČ Praha 4 o návrhu na ukončení nájemní smlouvy ze strany ÚMČ doplnila Mgr. Janyšková a Mgr. Majtnerová Kolářová.
	Poslední informace z jednání s protidrogovými koordinátory MČ ze dne 20. 3. je, že ÚMČ stáhl návrh na výpověď z nájmu pro REMEDIS.
	 Leták pro HR služby v HMP: Mgr. Majtnerová Kolářová informovala o připraveném letáku a požádala o příspěvek na tisk ve výši cca 2 tis. Kč.
	PK RHMP vyjádřila se žádostí souhlas. Tisk materiálu zadá Mgr. Janyšková Reprostředisku MHMP.
	Jednání bylo ukončeno v 17.35 hod.

